
Pan Andrzej Zbigniew Koronkiewicz: „Chciałbym zapytać, czy istnieje możliwość 

wdrożenia jakiegoś programu z RPO, który wspierałby działalność, business 

powracających z emigracji do kraju Polaków? Często mają oni dobre pomysły i 

pewien zasób środków finansowych, czy można byłoby jakoś ich wesprzeć 

finansowo?”  

 


